
Zn: or.0012.5.2oL9 Protokół Nr 5/2019

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego

odbytego w dniu 27 maia 2019 roku.

Posiędzenie Komisji otworzył Przewodniczący Jan Rutowtcz i na wstępie

powitaljej członków.

Stwierdził , Że fla stan 5 członków Komisji zgodnie zLtstq obęcności w posiedzeniu

udziałbięrze 5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obęcności stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cząey Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszkiewicz,

- Podinspektora w lJrzędzie Gminy Wojciecha Domańskiego,

Lista obecności stanowi załącznIkrc 2 do niniejszego protokotu.

Wraz Z zaproszeniami uczestnicy posiedzenta otrzymali proponowany porządek

posiedzeniaw zwi4zku z tym Przewodniczqcy Komisji zulróctł się o zgłaszanię Zmuan

do tego porz4dku.

Do proponowanego porz4dku nie zgŁoszono zadnychzmian, zostat onprzyjęty

jednogłośnie, stanowizałączniknr 3 do niniejszego protokotu w następującym

brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzente quorum.

Ł, Przyjęcie porządku posiedzenia

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posie dzeniaKomisji.

4, omówienie i zaopiniowanię sprawozdania z wykonania budŻetu Gminy t zadail

rzęezowych za 2018 rok.

5. Zaopiniowanie pisma w sprawie przystanku w miejscowoŚci Czermno ulica

Osnowa ( PrrY Marlla-Med).

6. Sprawy róŻne.

7 . Zakoficzetie Posiedzenia.



W związ\u z trym, zę nie zgt.oszotto iadtych ZmIarI do protokołu z

poprzedniego posiedzenia Komisji, które odbyło w dniu 25 kwietnta})I9 roku został

ot pr zyj ęty j edno gło Śni e.

Ad.pkt.4.

Przewodniczący Komisji udzięIIł. głosu Skarbnikowi Gminy Bogumile

Wyciszkiewicz.

Poinformo w ała ona, Żę budzęt Gminy na 20 18 rok zostat. uchwalony Uchwałą

Nr XX)V2 4312017 Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2017 roku.

Dochody budzetu Gminy zręaltzowano w kwo cie 2L '642,|29,79 zt ijest to

93,72yow stosunku do dochodów planowanych w kwocie 23,09I.056,9I zł'.

Dochody majątkowe Gminy zrea\lzowatlo w kwocie2.067,506,00 zł to jest w

7I,650ń w stosunku do dochodów planowanych.

Dochody bleiące wykonano w wysokości 19.574.6f3,79 zł co stanowi96,8],ń

w stosunku do dochodów planowanych na2018 rok.

Za\egłośctpodatkowe stanowiły ogółem kwotę 54.709,28 zt i zmalały w

stosunku do analogicznęgo okresu roku 2017 o kwotę I7.792,3I złpoitformowała

Skarbnik Gminy.

Plan wydatków budzetowych wykonano w kwocie 24.874968,14 zł to jest

94oń w stosunku do wydatków planowanych w f0I8 roku.

Wydatki majątkowe wykonane zostały w kwocie 7.850.827,99 zt'.

Realizacja planowanych wydatków majątkowych w stosunku do planu wyniosła

9 4,640ń, a wydatków bieŻący ch 93,7 0,ń

Wydatki majątkowe stanowiły 3I,560ń wykonania wydatków ogółem.

Będ4c przy głosie Skarbnik Gminy poinformowata, Ze Sprawozdatl'e z

wykonani abudŻętuGminy Fałków za20!8 rok został'o przekazate do Regionalnej

Izby Obrachunkowej w Kielcach w celu zaopiniowania.

W dniu 26 kwietntabieŻ4cego roku do Urzędu Gminy wpłynęła Uchwała Nr 5lll/2019

z dnta23 kwietnia2019 roku VIII Składu orzekajqcy Regionalnej Izby

obrachunkowej w Kielcach pozytywnie opiniująca ptzedłozone sprawozdanta z

wykonania budżetu Gminy za2018 rok'

Będąc przy głosi e zapozttała ona z treścią Uchwały Regionalnej lzby obrachunkowej.



Na zakończęttie Skarbnik Gminy :udzieliła dodatkowych wyjaŚnień r

odpowiedz iała na pytania doty czące reaLlzacjl' budżętu Gminy za 20 | 8 rok.

Poinformowała ona również o obecnej sytuacji finansowej Gminy

(zadŁuieniach oraz Środkach zgromadzonych na lokatach bankowych).

Sprawozdatlię zwykonania budżetu Gminy za20t8 rok stanowi załączntk

nr 4 do niniejszego protokotu.

Ad.pkt.5.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał.pracownik Urzędu Gminy

Wojciech Domański i poinformował o piśmie właŚcicielki Centrum Zdrowiai

Ręhabilitacj i Marlla-med w Czermnie.

Następnie Przewodniczący Komisji Jan Rutowtcz zapozttał z treścią tego pisma.

W piŚmie tym zawarta jest prośba właścicielki Centrum o rozwaŻenie mozliwości

utworzenia przystanku autobusowego na ulicy Osnowa 99A w Czermnie przy tym.

Centrum.

Jak w dalszej treści pisma wskazuje właścicielka przychodnia świadczy ustugi w

ramachkontraktu zNFZ w zakresie Podstawowej Opieki Zdrowotnej oraz

Rehabilitacji.

Jej pacjentami są mieszkańcy Gminy Fałków, gmin oŚciennych oraz powiatu

koneckiego' są nimi zarówno dziecijak i doroŚIi, aprzede wszystkim osoby starsze

często niepełnosprawne.

odległośó pomiędzy obecn1rm przystankiem' a Przychodniq jest zby duia i jej

pokbnanie często jest uci4żliwe dla pacjentów szczegóIltie w okresie zimowym.

Jak wskazuje w dalszej treŚci pisma właścicielka Centrum utworzenie we wskazanyrn

miejscu przystanku ułatwi wszystkim zainteresowanym dostęp do ustug medycznych

oferowanych w CęntrumZdrowta i Rehabilitacji Marlla-Med.

W celu wyrazetiaopinii co do lokalizacji wnioskowanego przystanku

zdecydowano o wyjeŹdzie w teren.

Przedwyjazdem Komisji gt.os zabrał wójt Henryk Konieczny, który zwróclt. się o

sprawdzenie podczas wyjazduw teren lokalizacji przystanku w miejscowoŚciach

Turowice, olszamowice i Sułków ( na skrzyizowatiu dróg olszamowice- Sułków -
Skómice).



Kontynuując swoją wypowiedź Wójt stwierdził , iebyły wnioski o przystanki w tych

miejscowoŚciach.

Wznawiając posiedzenie po powrocie z tęrętu Przęwodn |czący Komisji

poinformowat., żrc Komisja podczas wizji lokalnej ustaliła w terenie lokalizacje

. przystanków przy drogach gminnych:

- w miejscowościach Czermno ( ul. osnowa)

- w miejscowości olszamowice (u1. Czermińska)'

- skrzyzowanie dróg do o1szamowice-Sułków-Skórnice,

Natomiast w miejscowości Turowice wskazana tokalizacjaprzystanku musi być

uzgodnion a z zarz4dcą drogi powiatowej .

Ad.pkt.6.

Na wstępie głos zabrałPrzewodniczqcy Komisji Jan Rutowicz,który zwróclł.

uwagę Że dotqdnie zostały zakotlczotle pracę przedbudynkiem Świetlicy wiejskiej.w

Skórnicach gdzie był składowany materiał do budowy boiska wielofunkcyjnego w tej

miejscowoŚci.

Wykonawca nie porównał teręnu oraznie zasl'ał trawy, a powinien to zrobić

stwierdził radny.

Ponadto wykonawcanię zabrałpozostałych materiałów wykorzystyłvanych do tej

budowy.

Na posiedzenie Komisji poproszono Zastępcę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora

w cęlu wyjaŚnienie tej sprawy.

ZastępcaWójta stwierdzit, ze odnośnie wykon aniapracw Skórnicach zostało

skierowane pismo do wykonawcy w którym zwrócono się równiez o pokrycie altany

przy plaat zaba.w w Budach'

Następnie skontaktował s ię on telefon icznie z tym wykonawc ą, p o zakoficzentu

rozmowy Krzysztof Bajor poinformował, ie wykonawca zadeHarcwał wykonanie

prac w Skórnicach do końca tego tygodnia.

W dalszej częścitego punktu gł'os zabrał radny Robert Bomba, który zwrócił się

o wycinkę zaWzaczeh pr,y drodzęWąsosz-Zuzowy (w okolicy mostu) oraz

wykonanie ręmontu cz4stkowego tej drogi.



Radna Monika Stefańska w imieniu własnyrrr oraz mięszkańców miejscowoŚci

Turowcę podziękowałazazamontowanie kosza na śmieci przy boisku

wielofunkcyjnym w tej miejscowoŚci'

Ad.pkt.7.

W zwiqzku ze zrealtzowaniem porządku Przewodnrczący Komisji podziękował

wszystkim zaudziaŁ i zarr'llrr$ posiedzenie.

Na tym protokół zakoilczono.

Protokółowała:
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